
Fra: Arild <agtve@online.no> 
Sendt: 27. oktober 2014 20:14 
Til: Postmottak Radøy 
Kopi: nilnod@hotmail.no; Lena Kristin Bø Nilsen; Bjarte Morken; Arnt Charlie 

Johansen; Roy Bø; Wenche Linda Kalnes Tveranger 
Emne: RV 565 over Radøy til spørretimen 30.oktober. 
 
Hei.Fylkesvei 565 over Radøy er i ein svært dårlig forfatning.På nedsida av Austebygd skule er det ikkje 
lenge til før det veltar ein bil ned  på jordet til Odd Gjerde.Utover Skoltedalen synker veien kvart år i 
myra,og inne på Kjeseth er veien stengt pga.flaum i regnver og billistar har blitt ståande pga.øydelagte 
motorar. 
Dette er ei skam å ha det slik,når folk,skulebussar bruker denne veien dagleg for å komme seg på jobb og 
skule. 
Radøypolitikarane må aktivt ta kontakt med veimyndigh.og fylket for utbetring snarest på denne 
fylkesveien. Det blir lenge til at nyvegen Soltveit-Tolleshaug vil komme til oss,og me poltikar må ta tak i å 
utbetre standarden no.Veien held ikkje mål og er på disp. for tyngre kjøretøy.Det er også dårleg HMS-
politikk. 
Dette tema har vore oppe tideligare,og spørsmålet om betre vei på Radøy generelt,vil bli eit heitt tema 
framover. 
Gode vegar gir utvikling for oss alle. og betaler seg skjølv fleire gonger. 
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Arild Tveranger. 
Radøy Frp. 


